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Mi legyen a sorból kilógó emberekkel?

Vecsei Miklós a hajléktalanságról

Indulatok nélkül kellene döntést hozni a hajléktalan emberekrõl - hangsúlyozta Vecsei Miklós, a Máltai Szeretetszolgálat

alelnöke, aki a videóinterjúban foglalta össze a legfontosabb szempontokat, amit az Alkotmánybíróság döntése után

kialakult helyzetben fontos lenne figyelembe venni.  

Mi legyen a sorból kilógó emberekkel?

A videó ide kattintva indul
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http://www.youtube.com/watch?v=uQq1Au-ibJw&amp;feature=youtu.be

